
Acta de la trobada del Consell d’Infants de Begues 

5 de juny de 2024. 17.30 a 19.00 h Centre Cívic El Roure 

Assistents 

- Berta Pérez Martí 
- Beth Juan Martín 
- Mariona Arnó Martínez 
- Oriol Rutayisive López 
- Nora García Martínez 
- Pau Monsonet Bayo 
- Yul Martínez Grande 
- Lucía Serrallach Ocaña 
- Enric Miró Barreda 

Temes tractats 

Preparació de la presentació a l’Alcaldessa i als regidors i regidores de les propostes que 
hem fet aquest curs. 

Acords 

La presentació a l’alcaldessa, regidors i regidores serà el dia 20 de juny a les 18 h a la sala 
de plens de l’ajuntament. 

Fem un recull de totes les propostes que hem fet al llarg del curs i afegim les següents: 

- Fer un hort comunitari per a nens i nenes, amb algú que el dirigeixi i ens expliqui 
com cuidar-lo. 

- Posar més papereres al poble 
- Millorar l’horari de l’autobús per tal que coincideixi amb les entrades i sortides de 

les escoles i de l’institut. 
- Millorar l’ambulatori i posar seients nous. 
- Obrir la porta que hi ha al costat del campito per poder anar a buscar la pilota quan 

es penja. 
- Posar xarxes de voleibol al campito. 
- Organitzar partits de voleibol i d’altres exports amb equips mixtos. 

Amb totes aquestes idees redactem el text que presentarem el proper dia 20 a l’alcaldessa, 
regidors i regidores. 

 

Intervenció del Consell d’Infants de Begues per presentar les seves propostes i el treball fet al 
llarg del curs 2023-2024.             20 de juny de 2024 

Bona tarda, alcaldessa, regidores i famílies. 

Un any més us presentem les propostes que el Consell d'Infants de Begues ha recollit al llarg del 

curs per millorar el poble. 

Aquest any hem parlat de quatre temes: 



El primer va ser la preparació de la festa per celebrar el dia dels drets dels infants, que es va fer el 

dia 19 de novembre, tot i que el dia internacional dels drets dels infants és el dia 20 de novembre. 

La festa també va servir per celebrar els deu anys que fa que Begues té Consell d'Infants. 

El segon tema que hem fet és una revisió dels parcs infanƟls de Begues. No hem anat a veure ‘Is 

tots, només hem anat a veure el de la Costeta, la Plaça Lina Font i l'espai de jocs que hi ha al costat 

del Centre Cívic i després us explicarem el que hem vist. 

El tercer tema que hem tractat és la sequera i les mesures per estalviar aigua. 

I, en quart lloc, en les sessions hem recollit propostes sobre diferents temes que més tard us direm. 

Ara us explicarem que hem dit i fet sobre cada tema. 

Per preparar la festa del dia dels drets dels infants, vàrem fer tres coses: 

Primer vàrem pensar quines acƟvitats volíem fer. Vàrem dir que ens agradaria que hi hagués jocs, 

com altres anys, un grup de música i, entremig, llegiríem el manifest sobre els drets dels infants i 

bufaríem les espelmes en un pasơs per celebrar els deu anys del Consell d'Infants. 

També vam dir que seria bona idea convidar als nens i nenes que han format part del Consell 

durant tota la seva història. 

Els dinamitzadors van trucar-los i vam fer una trobada amb cinc consellers i conselleres d'altres 

anys al Centre Cívic. En aquesta trobada, vàrem parlar d'allò que més ens havia agradat y de les 

propostes que havíem fet. 

Després, el dia de la festa només va poder venir una consellera d'anys anteriors. Ens hauria agradat 

que vinguessin més. 

Per la resta, tot es va fer com havíem dit i pensem que va ser una festa molt bonica i el pasơs 

estava molt bo. 

El segon tema que vam fer és revisar coses que creiem que cal reparar en els parcs infanƟls i parlar 

de com es poden millorar. 

Aquest tema va sorgir per què una de les conselleres va dir que a la plaça de Lina Font hi havia un 

dels jocs que estava molt gastat i que quan agafes la corda fa mal a les mans. Aleshores vam pensar 

que seria una bona idea revisar-los per dir-li a l'Ajuntament tot el que creiem que cal reparar 

perquè s'ha fet malbé. 

Hem revisat tres zones de joc. La plaça de Lina Font, el parc de la Costeta i la zona de jocs i per fer 

exercicis que hi ha al costat del Centre Cívic. 



A la plaça de Lina Font, vàrem fer algunes fotografies de les coses que creiem que cal arreglar o 

canviar, que ara us ensenyarem. 

El que està fet més malbé són les cordes del pont. Hem vist que alguns infants les uƟlitzen per 

passar per sota, penjant-se, i uns altres ho fan per sobre, com si fos un pont, i això fa que es trenqui 

més. Pensem que s'hauria de reparar, però posant les cordes més llargues, perquè es pugui 

uƟlitzar només com a pont. D'aquesta forma podrien passar tant els infants més grans com els 

més peƟts i si la corda es protegeix amb unes gomes o uns plàsƟcs, o si es posen fustes, no es 

trencarà tant. 

També hem vist que altres cordes han estat tallades, suposem que és perquè s'havien fet malbé, 

però no s'han canviat per una altra que esƟgui bé. 

De tots els jocs que hi ha el que més ens va agradar va ser aquest. 

També vam veure que en alguns llocs el terra està fet malbé i que si alguna persona ensopega es 

pot fer mal. 

I que de la font no sorƟa aigua, però no sabem si és perquè s'ha fet malbé o si estava tancada per 

la sequera. 

Al parc de la Costeta vàrem veure que, en general, tot està bé i que els jocs es troben en bones 

condicions. L’única cosa que creiem que caldria arreglar és que als costats dels tobogans s'hauria 

de posar unes escales. 

Com els infants pugem pel costat del tobogan, per no donar tota la volta, que és molt gran, i a més 

no es pot veure als altres nens i nenes que baixen, el terra s'ha fet malbé. Creiem que es podria 

arreglar fent unes escales, amb pals de fusta, per evitar relliscar. 

l, per acabar, a la zona de jocs del costat del Centre Cívic, hem vist que un dels jocs està trencat. 

En l'úlƟma trobada vàrem veure que s'ha posat un plàsƟc, però ens agradaria que s'arreglés o que 

es canviï per un altre. I també vam veure que de la font no surt aigua. 

Una altra cosa que volem proposar és que s’instal·lin jocs per a infants amb alguna discapacitat i 

un camí adaptat al parc de la Costeta. 

El segon tema sobre què hem treballat va ser com estalviar en el consum d'aigua. Aquest tema el 

vam tractar quan l'ajuntament va posar normes per reduir el consum d'aigua per l’emergència per 

sequera, durant els mesos de febrer i març. 

Primer vam consultar quines eres aquestes normes i vam veure que hi havia un volum màxim 

d'aigua per habitant i dia de 200 litres. Al principi vàrem pensar que era molt, però la 



dinamitzadora ens va explicar que també es conten tots els litres que s'uƟlitzen en les fàbriques, 

en els tallers i en els serveis públics, com l'escola o el pavelló esporƟu. Aleshores vam pensar que 

és en aquests serveis on cal prendre més mesures, ja que són els llocs on més es gasta. Per tant, 

creiem que caldria fer unes normes diferents per a les llars i per a les empreses, les escoles, les 

instal·lacions esporƟves, etc. 

Una altra norma és que no es podien netejar els cotxes, excepte en els llocs que reaprofiten l'aigua. 

També es prohibia la neteja dels carrers i de les façanes dels edificis, el reg de jardins, de zones 

verdes i esporƟves amb aigua potable. 

Una altra cosa que estava prohibida era omplir o reomplir piscines i fonts i les dutxes de les platges. 

Amb tota aquesta informació, vam parlar de les normes que ens semblaven més importants i úƟls 

per estalviar aigua i amb les idees que vàrem tenir vam començar a fer uns cartells per posar a les 

escoles. 

A això vam dedicar dues sessions i no vam acabar de fer els cartells, perquè a la sessió del mes de 

maig el risc de sequera ja havia baixat. 

De tota manera, encara que ara la situació sigui millor i ja no Ɵnguem aquest risc, creiem que s'han 

de prendre mesures per estalviar aigua de forma constant, ja que, si no es fa, tornarem a tenir 

aquest problema. 

- Fer un cartell i una búsƟa del Consell d'Infants i posar-lo a les escoles, a l'entrada i a les 

classes de 5è i de 6è, per animar a ser conseller o consellera i per recollir propostes. Els 

consellers i conselleres recolliríem les propostes de les búsƟes abans de cada trobada i les 

portaríem per parlar-les al Consell i, després, donaríem resposta a les classes. 

- Fer un Consell d'adolescents. A algunes de nosaltres ens agradaria poder conƟnuar fent 

propostes per millorar el poble. 

- Fer un hort comunitari on puguem anar els nens i les nenes, amb algú que el dirigeixi, i 

que es pugui anar els dissabtes o els diumenges a plantar i cuidar les plantes, cada infant 

la seva. 

- Posar més papereres al poble 

- Millorar l'horari de l'autobús perquè coincideixi amb els horaris d'entrar i sorƟr de les 

escoles i de l'insƟtut. 

- Millorar l'ambulatori posant seients nous. 



- Obrir la porta que hi ha al costat del Campito, al costat de la pista de tenis, per poder anar 

a buscar la pilota. 

- Posar xarxes de voleibol perquè ara només hi ha pel futbol i pel bàsquet. 

- Organitzar parƟts de voleibol i d'altres esports amb equips mixtos. 

Aquesta és, més o menys, la feina que hem fet aquest curs. Esperem que us hagi agradat i us 

donem les gràcies per escoltar-nos. 

 

 


